

DOI : 10.18572/1813-1247-2019-2-41-45

ГОСУДАРСТВЕННЫЙ КОНТРОЛЬ, ОСУЩЕСТВЛЯЕМЫЙ ПРИ ПРИВЛЕЧЕНИИ ГРАЖДАН К УЧАСТИЮ В ОБЕСПЕЧЕНИИ ОБОРОНЫ И БЕЗОПАСНОСТИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

Федотова Юлия Григорьевна,
эксперт центра экспертных исследований факультета национальной безопасности
Российской академии народного хозяйства и государственной службы
при Президенте Российской Федерации,
кандидат юридических наук
julia.fedotowa@yandex.ru

Статья посвящена государственному контролю, осуществляемому при привлечении граждан к участию в обеспечении обороны и безопасности Российской Федерации. Автор формулирует понятие, содержание такого контроля и задачи федеральных органов исполнительной власти и иных государственных органов при его осуществлении.

Ключевые слова: *государственный контроль, участие, оборона, безопасность, привлечение.*

STATE CONTROL EXERCISED WITH THE INVOLVEMENT OF CITIZENS IN PARTICIPATION IN THE ASSURANCE OF DEFENSE AND SECURITY OF THE RUSSIAN FEDERATION

Fedotova Yulia G.
Expert of the Center for Expert Studies of the Faculty of National Security of the Russian
Presidential Academy of National Economy and Public Administration
Candidate of Legal Sciences

The article is devoted to state control carried out the involvement of citizens to participate in ensuring defense and security of the Russian Federation. The author formulates the concept, content of such control and the tasks of the federal executive bodies and other state bodies in its implementation.

Keywords: *state control, participation, defense, security, attraction.*